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PROTOKÓŁ Nr 12/2024 

 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego wspólnie z Komisją 

Edukacji Kultury i Sportu Rady Powiatu w dniu 23 grudnia 2024 r. 

 

 

Posiedzenie wspólnie z Przewodniczącą Komisji Edukacji Kultury i Sportu Wacławą Bąk  

otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon Karwat o 

godzinie 08:00, na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia, powitał 

zebranych i zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków w budżecie 

Powiatu Tomaszowskiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 - 

dotycząca Bloku Operacyjnego. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia w budżecie Powiatu 

Tomaszowskiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 – drogi. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Tomaszowskiego na rok 2024. 

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2024-2043. 

8. Propozycje do planu pracy komisji na 2025 rok. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

                                                                         

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków w 

budżecie Powiatu Tomaszowskiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024 - dotyczy Bloku Operacyjnego. 

 

W-ce Starosta Włodzimierz Justyna – przedstawił powyższy projekt uchwały. Projekt chwały 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Rafał Wolniewicz – mamy aneks nr 3 z dnia 12.07. i w tym aneksie była przedłużana 

data odbioru, do kiedy została ona wydłużona. 

 



W-ce Starosta Włodzimierz Justyna – tak, był wydłużany termin ponieważ wynikały pewne 

opóźnienia wynikające z pozwolenia na budowę, ale dokładnie nie pamiętam do kiedy. Mimo 

wszystko ta firma przekroczyła te terminy i od tego czasu są naliczane kary. 

 

Radny Rafał Wolniewicz – został złożony wniosek o 70% umorzenia tych kar, czym oni to 

argumentują. 

 

W-ce Starosta Włodzimierz Justyna – argumentują to tylko tym że jeżeli będą musieli 

zapłacić kare to upadnie im firma. 

 

Radny Rafał Wolniewicz – to nie jest żaden argument. 

 

Radny Kazimierz Mordaka – czyli ta cała zaistniała sytuacja nie ma absolutnie żadnego 

wpływu na dalsze działania odnośnie bloku operacyjnego. 

 

W-ce Starosta Włodzimierz Justyna – nic nas nie blokuje, wniosek jest złożony, został 

przyjęty i czekamy na rozstrzygnięty. Teoretycznie rozstrzygnięcie  czy dostaniemy 

dofinansowanie do końca tego roku ale termin bodajże jest do 15 stycznia 2026 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon Karwat   – poddał pod 

głosowanie powyższy projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków w budżecie 

Powiatu Tomaszowskiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 - dotyczy 

Bloku Operacyjnego w TCZ. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 9 głosach ZA i 2 głosach 

wstrzymujących. 

 

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia w budżecie Powiatu 

Tomaszowskiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 – drogi. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – przedstawiła powyższy projekt 

uchwały. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon Karwat   – poddał pod 

głosowanie powyższy projekt uchwały w sprawie ustalenia w budżecie Powiatu 

Tomaszowskiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 – dotyczy to dróg. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 9 głosach ZA i 2 głosach 

wstrzymujących. 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – przedstawiła powyższy projekt uchwały. Projekt uchwały 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Krzysztof Biskup – czy pani wiedziała robiąc budżet że pani w grudniu wejdzie 4 

700 000 złotych z tak zwanej kroplówki, czy pani nie wiedziała. Teraz tak weszło nam 

4 700 000 złotych, 3 mln mamy własnych środków czyli ponad 7 mln złotych i w dalszym 

ciągu bierzemy 5,5 mln złotych kredytu.  



Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – no żeby mieć te wolne środki. 

 

Radny Krzysztof Biskup – no a jak byśmy nie mieli tej kroplówki to też byśmy wzięli te 5,5 

mln złotych. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – to wtedy musiałby pan więcej wziąć żeby mieć takie samo 

zabezpieczenie. 

 

Radny Marek Olkiewicz – czy budżet na 2025 rok był skonstruowany, czy wszystko było 

zabezpieczone, czy był niedoszacowany i było coś niezabezpieczone ? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – budżet był skonstruowany i zabezpieczony kredytem. 

 

Radny Krzysztof Biskup – panie Starosto czy my ten kredyt możemy głosować np. w osobnej 

uchwale, bo chodzi o to że ja np. się wstrzymam a mamy rzeczy które musimy wykorzystać 

do końca roku i to nam znowu nie przejdzie. Czy tak się da to zrobić? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – jest propozycja poprzedniej komisji żeby te 4 700 mln 

złotych zdjąć. Jest wniosek formalny, także zarząd jeszcze przed sesja musi podjąć decyzję. 

 

Radny Marek Kubiak – podczas zmian budżetowych na propozycjach które przedstawia pani 

skarbnik tzw. czyszczenia budżetu mamy zwiększone dochody jednostek. I mamy te 

zwiększone dochody jednostek które zasilają budżet i czasami zasilają budżet jednostek. Jaki 

jest klucz? Kiedy idą do budżetu, a kiedy idą do budżetu jednostek ? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – ale kiedy, w ciągu roku czy teraz? 

 

Radny Marek Kubiak – teraz 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – wszystkie poszły do budżetu. 

 

Radny Marek Kubiak –  niektóre zostają w budżecie jednostek. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – ale pytasz o DPS teraz. 

 

Radny Marek Kubiak – no np.DPS i tak dalej. 

 

Z-ca Naczelnika Małgorzata Synowiec – to jest w planie DPS-u ale nie biorą  na wydatki 

tylko poszło na zmniejszenie kredytu w grudniu. 

 

Radny Marek Kubiak – czyli nie zostają w budżecie DPS-ów, dlaczego? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – nie. 

 

Radny Szczepan Goska – czy radni odpowiadają za budżet, za te kredyty, czy tylko i 

wyłącznie zarząd i Pani skarbnik? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – rada upoważnia zarząd. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon Karwat   – poddał pod 



głosowanie powyższy projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Tomaszowskiego na rok 2024. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 6 głosach ZA, 5 głosach 

wstrzymujących i 1 głosie przeciw. 

 

Ad.7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2024-2043. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – przedstawiła powyższy projekt uchwały. Projekt uchwały 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Marek Kociubiński – 

przejął prowadzenie komisji. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Marek Kociubiński – 

poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2024-2043. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 4 głosach ZA, 5 głosach 

wstrzymujących i 1 głosie przeciw. 

 

Ad. 8 .Propozycje do planu pracy komisji na 2025 rok. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Marek Kociubiński – 

czy ktoś ma wnioski dotyczące planu pracy. 

 

Radny Marek Olkiewicz – zgłosił wniosek formalny dotyczący zdjęcia punktu 8 z porządku 

komisji.  

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Marek Kociubiński – 

poddała pod głosowanie powyższy wniosek dotyczący zdjęcia punktu 8 z porządku obrad 

komisji. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek przy 7 głosach ZA i 2 głosach 

wstrzymujących. 

 

Ad. 9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Wolnych wniosków i spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 10. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu i 

Planowania Gospodarczego Marek Kociubiński zamknął posiedzenie komisji.  

 

 

 

 

 

 



Protokołowała  

 

 

Katarzyna Kosylak 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i 

Planowania Gospodarczego 

 

Leon Karwat 

 

 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Planowania Gospodarczego 

 

Marek Kociubiński 


